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Svar på fråga 2023/24:988 Energimyndighetens lån och 
2023/24:989 Uppföljning av projekt finansierade med offentliga 
medel av Anette Rangdag (SD) 
 

Anette Rangdag har ställt två frågor angående Statens 

Energimyndighets (Energimyndighetens) beviljande av 

villkorslån till små företag under perioden 2005-2014 och 

uppföljning av projekt finansierade med offentliga medel. 

Anette Rangdag har frågat mig om jag avser att vidta några 

åtgärder för att säkerställa att liknande situationer inte uppstår 

igen? 

Anette Rangdag har även frågat mig om jag avser att vidta några 

åtgärder för att förbättra övervakningen och utvärderingen av 

framtida projekt finansierade med offentliga medel för att 

säkerställa att de uppnår sina mål? 

Då båda frågorna handlar om Energimyndighetens stöd till 

forskning och innovation väljer jag att svara på frågorna i ett 

sammanhang. 
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Energimyndigheten har sedan många år slutat ge stöd till 

företag genom lån, vilket är den stödform som Anette Rangdag 

hänvisar till och som uppmärksammats i media. Numer ger 

Energimyndigheten enbart stöd till företag i form av bidrag.    

Jag kan avslutningsvis även nämna att regeringen avser att 

återkomma till riksdagen med en proposition om forskning och 

innovation på energiområdet i vilken mål och riktlinjer för 

energiforskning och innovation kommer att läggas fram. 

Stockholm den 28 juni 2024 

 

Ebba Busch 
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